
d’Arenberg Cube: Wine Heaven
Taste some of the finest wine and enjoy the Blending Bench experience at 
this unique and fascinating cube-shaped building! d’Arenberg allows you 
to be a ‘winemaker’ for a day as you get to experience distinctive flavours 
and textures to create your own unique blend! Explore the Alternate 
Realities Museum inside the cube, it presents winemaking concept and 
history through many fun displays and tactile experiences.

黛伦堡“魔方”：美酒体验天堂
来到南澳必在这座“魔方块”设计的酒庄品尝优质红酒以及自制混酿心仪葡
萄酒的独特体验。这么难得才来到这里，当然别错过其中的乐趣呀！这里还
有个另类超现实主义红酒艺术博物馆，以有趣的方式展示酒庄的酿酒理念和
历史故事。

Validity: DEC 2023 Onwards
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AUSTRALIA 澳洲

7D5N

ADELAIDE + 
KANGAROO 

ISLAND
Adelaide Hills | Kangaroo Island | Victor Harbour | Barossa Valley

阿德莱德 + 袋鼠岛
阿德莱德山 | 袋鼠岛 | 维克多港 | 巴罗莎山谷



Nothing beats the sense of freedom you get when 
you discover Australia

- BeeLoved City

DAY 1 Depart from KLIA

DAY 2
Arrive Adelaide -11km- Glenelg -27km-

Cleland Wildlife Park -20km- 
Adelaide 

German Lunch / Hotel Dinner

Upon arrival at Adelaide, transfer to South Australia’s favourite 
beach destination - Glenelg. Enjoy leisure time to walk around the 
Town Hall, Pioneer Memorial and its pristine sandy white beach.

Cleland  Wildlife Park
Stop at Mt Lofty Summit for great views of the entire Adelaide 
region before heading to Cleland Wildlife Park. Here, it is 
one of very few places in the world where visitors will gain 
an unforgettable moment while holding koalas and feeing 
kangaroos as they laze and wander in the wetlands. Surround 
yourself with over 130 species of Australian wildlife and you 
might spot some rare albino species as well. 

DAY 3 Adelaide -38km- Adelaide Hill -38km- 
Adelaide 

Hotel Breakfast / German Lunch / Asian Dinner 

Adelaide Hills Tour
The Adelaide Hills is one of Australia’s premium cool climate 
wine regions and is South Australia’s oldest wine region. Visit 
Beerenberg Farm to pick your strawberries (November to April). 
See the Farm Kitchen in operation and stroll through the Farm 
Shop, which offers a wide range of jams, pickles, chutneys, 
mustards, marinades and sauces made to old Hahndorf recipes. 

Hahndorf is Australia’s oldest surviving German settlement. 
Arrive at the Hahndorf Inn for the hands-on activity of Apple 
Strudel making, followed by German lunch including the 
dessert you have baked. After lunch, have some free time to 
explore the Historic Main Street of Hahndorf and experience 
many of the unique gift and speciality shops, craft outlets, 
galleries and bakeries.  

Remarkable Rocks, Kangaroo Island Remarkable Rocks, Kangaroo Island 

d’Arenberg Winery Tour 
In the afternoon, proceed to d’Arenberg Winery for  
Blending Bench Experience where the craft of winemaking 
becomes an art form. You will be guided during the blending 
process to create your d’Arenberg wine from three-barrel 
samples of The Dead Arm Shiraz. The Blending Bench is hands-
on progress, an interactive experience where you play as a 
winemaker, bottling a 750ml sample of your favourite wine 
blend to name (in a quirky d’Arenberg fashion) and take home 
to share this accomplishment among your friends & family.

DAY 4 Adelaide  Kangaroo Island 
Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner 

After breakfast, take the ferry from Cape Jervis to Kangaroo 
Island (45mins ferry), a wildlife sanctuary without fences, where 
you can see Australian animals in their natural habitat closely.

Kangaroo Island Wilderness Tour
This morning, begin your tour to Seal Bay Conservation Park. 
Seal Bay is a large sandy beach and is amazed by the natural 
habitats of wild Australian sea lions, a colony of 600 bulls, cows 
and pups. Afterwards, enjoy a most welcome tea break with 
homemade biscuits, freshly brewed coffee, and tea.

Flinders Chase National Park
Next, head off to the island’s western coast natural attractions, 
Admirals Arch, an ancient limestone formation close to the 
ocean, a perfect haul-out area for an active colony of the New 
Zealand fur seal. The boardwalk leading to the Admirals Arch is 
near as scenic as the landmark itself. Kangaroo Island holiday 
wouldn’t be perfect without a trek to the island’s signature 
landmark, Remarkable Rocks where the forces of nature have 
carved modern sculptures out of the granite. 

In the evening, enjoy some of the region’s finest food at 
Reflections Restaurant which won Trip Advisor’s Travellers 
Choice Award in 2020 and 2021.

Kangaroo IslandKangaroo Island



Australia
澳大利亚
Australia
澳大利亚

Adelaide阿德莱德 

Barossa
巴罗莎山谷 

Victor Harbor
 维克多港 Kangaroo Island

袋鼠岛 

Cape Jervis 杰维斯角 

INOUT

DAY 5 Kangaroo Island  Cape Jervis 
-67km- Victor Harbor -83km- Adelaide

Hotel Breakfast / Western Lunch / Asian Dinner 
 
This morning, walk to the SeaLink booth at Penneshaw to collect 
your boarding pass and hop on Kangaroo Island SeaLink ferry 
to Cape Jervis (45mins ferry). 

Victor Harbor Tour 
Escape from the busting city and experience the Aussie 
countryside at Softfoot Farm. Take an ATV buggy ride (max. 5 
pax each) to get up close meeting and feed these adorable 
alpacas! You might get a chance to spot resident wild 
kangaroos and other wonderful wildlife along the way!

Then, transfer to the town of Victor Harbor with its horse-drawn 
tramway in Australia. The magnificent Clydesdale horse-drawn 
tram travels across the 630metre causeway throughout the day 
taking passengers to picturesque Granite Island. 

DAY 6 Adelaide -72km- Barossa -72km- 
Adelaide  

Hotel Breakfast / Western Lunch / - 

After breakfast, enjoy leisure time at one of the oldest market in 
Australia - Central Market (Open from Tuesday and Saturday) and 
eat like an Aussie! Taste some of the best Mussel in town (4 sharing 
per plate). 

Barossa Valley Tour 
Just over an hour’s drive north of Adelaide lies the Barossa – 
the heart of Australia’s wine industry and the home to gourmet 
delights is blessed with a rich cultural heritage. Visit Seppeltsfield 
Wines, the Barossa’s most historic operational winery.   
Taste Your Birth Year Tour - Join one of the wine educators in 
the renowned Centennial Cellar and sip on a wine as old (or 
young...) as you are directly from the barrel. 

Next, continue to Jacob’s Creek to enjoy wine tasting as lunch 
while taking in breath-taking views over the vineyards. 

Leisure at Adelaide CBD
Enjoy great shopping at Rundle Mall, the premier shopping 
destination, home to over 600 retail stores. Extending to Rundle 
Street east, it is a lively dining strip with plenty of designer 
shopping opportunities. Don’t miss the icons of South Australia’s 
which is Haigh’s Chocolate, Australia’s oldest chocolate 
company.

DAY 7 Adelaide / Arrival Home
Hotel Breakfast / -

In the morning, transfer to Adelaide International Airport for 
your departure flight. Arrive home with sweet memories.

Cuddle a Koala, Cleland Wildlife ParkCuddle a Koala, Cleland Wildlife Park

Central Market, Adelaide Central Market, Adelaide 

Softfoot Alpaca FarmSoftfoot Alpaca Farm



弗林德斯蔡斯国家公园
接下来，沿着海岸线一路往西，您会看见海岸上伫立着一个因海蚀形
成的天然拱廊-旗舰拱门。在悬崖下方，也看得见成群结队的新西兰海
豹，仔细观察大眼睛的家伙，小心被它萌愣了。袋鼠岛另一个高耸直立
在花岗岩穹顶上的著名巨岩-神奇岩石，也是经过数千年风雨的锤炼、
海浪的雕琢下才有今天令人震撼不已的样貌。

傍晚，前往赢得了2020 与2021 年旅行者之选奖的Reflection餐厅享用
道地美食。

第5天 袋鼠岛  杰维斯角 -67公里- 维克多港 
-83公里- 阿德莱德

酒店早餐 / 西式午餐 / 亚式晚餐

今早，徒步到潘尼萧的海联游轮柜台，准备领取您的登船证后，搭乘袋
鼠岛海联渡轮前往杰维斯角(大约航行45分钟)。

维克多港 
远离尘嚣，我们将来到索夫特羊驼牧场体验不一样的澳洲乡村风情。乘
搭越野吉普车（每辆5人）游农场四周，给可爱的羊驼群喂食，还有机
会亲眼目睹那成群结对的野外袋鼠在辽阔的草场上乘凉！

驱车前往维克多港小镇，在小镇搭乘澳大利亚唯一的马拉电车，沿着
630米的堤岸前往花岗岩岛，一路上享受着沿岸的迷人风景。

午餐后，返回阿德莱德市中心。

 
第6天 阿德莱德 -72公里- 巴罗莎山谷 -72公里- 

阿德莱德
酒店早餐 / 西式午餐 / -

今日早餐后，前往澳洲最古老的市场之一 - 中央市场（星期二至星期六
营业）享受悠闲时光，并吃得像当地人！您将品尝超美味的淡菜（每盘 
4 份）。

巴罗莎山谷之旅
巴罗莎，是澳大利亚葡萄酒产业的中心，也是美食之乡，更拥有丰富的
文化遗产。首先，参观巴罗莎最具历史意义的沙普葡萄酒庄。 之后，
再 来一场“品尝你的出生年份”之旅 ，成为百年酒窖的葡萄酒
教育工作者之一，直接从酒桶中啜一杯旧的或年轻的葡萄酒来喝一喝。

接下来，前往杰卡斯一边享用美酒，一边欣赏葡萄园的壮丽美景。

阿德莱德市区悠闲游
中午，您可以在首屈一指、拥有600多家零售商店购物中心-蓝道购物
城享受购物乐趣。蓝道购物城，是一个充满活力的餐饮以及名牌购物
场所。在这里，千万不要错过澳大利亚最古老的巧克力公司Haigh’s 
Chocolate，它也是南澳大利亚的标志之一。

第7天 阿德莱德 / 抵达家园
酒店早餐 / - 

早上，前往阿德莱德国际机场乘搭航班回国。带着甜蜜回忆抵达家园。  

第1天 从吉隆坡国际机场出发

第2天
抵达阿德莱德 -11公里- 格莱内尔格 

-27公里- 克莱兰德野生动物园 -20公里- 
阿德莱德

德式午餐 / 酒店晚餐

抵达阿德莱德后，前往到南澳著名的海滩度假小镇 - 格雷尔享受悠闲时
光。漫步于洁白而精致的沙滩、市政厅以及开拓者纪念碑。

克莱兰德野生动物园
抵达克莱兰德野生动物园之前，前往灯塔山瞭望阿德莱德的美丽景色。
拥有超过130种澳大利亚野生动物的克莱兰德野生动物园远近闻名。在
这里，除了可以亲手喂食袋鼠、寻找罕见的白化袋鼠之外，您也可以在
世界上仅有的几个地方之一环抱考拉。

 
第3天 阿德莱德 -38公里- 阿德莱德山 -38公里- 

阿德莱德
酒店早餐 / 德式午餐 / 亚式晚餐

阿德莱德山之旅 
阿德莱德山的气候凉爽，是澳大利亚生产优质葡萄酒的产区之一，也是
南澳大利亚最古老的葡萄酒产区。前往贝伦伯格草莓农场 体验亲手采
摘当季草莓的乐趣(只限于11月-4月)。之后，再参观贝伦伯格草莓农场
为汉道夫传统食谱特制的各种果酱、泡菜、酸辣酱、芥末、盐泡汁以及
调味汁。 

汉道夫德国村是澳大利亚最古老的德裔聚居地。在汉道夫餐厅享用您亲
手制作的苹果派和德式午餐后，漫步于汉道夫的历史大街，您会发现许
多精致的礼品店、专卖店、工艺品店、画廊和面包店。

黛伦堡酒庄之旅
接下来，带您到黛伦堡酒庄 体验调制红酒以及了解如何使用传
统方法酿造高品质的葡萄酒。在这里您是酿酒师，您亲自从“歌海娜、
设拉子和幕尔维德”三个样品桶中创建属于您自己的黛伦堡葡萄酒，将
您亲自混合的750毫升葡萄酒样品命名再带回家向您的朋友炫耀吧!

午餐后，从杰维斯角搭乘海联游轮前往袋鼠岛(大约航行45分钟) ，一个
没有围栏的野生动物保护区与它们近距离接触。除此之外，袋鼠岛也矗
立着许多嶙峋的岩石，其中最著名的是神奇岩石。今晚，您将在入住酒
店后享用令人垂涎三尺的海鲜拼盘。

第4天 阿德莱德  袋鼠岛
酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

早餐后，从杰维斯角搭乘海联游轮前往袋鼠岛(大约航行45分钟) ，一个
没有围栏的野生动物保护区与它们近距离接触。

袋鼠岛荒野之旅
今早，前往海豹湾保育公园。海豹湾绵延的海滩和广袤的沙丘是约600
多只澳大利亚海豹们的天然卧室，在这里，海豹们懒洋洋晒太阳的模样
绝对让您忍不住羡慕它的无忧无虑。之后，您将享用简单美味的下午
茶，如自制饼干，现煮咖啡或茶。 

马拉电车，维克多港马拉电车，维克多港



Adelaide CityAdelaide City

Admirals Arch, Kangaroo IslandAdmirals Arch, Kangaroo Island

Seal Bay Conservation Park, Seal Bay Conservation Park, 
Kangaroo IslandKangaroo Island

Taste of South Australia's 
GOURMET AND WINE

Taste “Your Birth Year Tour”, Taste “Your Birth Year Tour”, 
Seppeltsfield Wines Seppeltsfield Wines 

Blending Bench Experience, Blending Bench Experience, 
dd’’Arenberg Arenberg 

German-Bavaria German-Bavaria 
Pork Knuckle, Pork Knuckle, 
Hahndorf InnHahndorf Inn

Wine Tasting, JacobWine Tasting, Jacob’’s Creek s Creek 

Madamn HanoiMadamn Hanoi
(Multi-Award Winning (Multi-Award Winning 

French-Vietnamese Restaurant) French-Vietnamese Restaurant) 

Morning Mussels Tasting Morning Mussels Tasting 
at Central Market at Central Market 

(4 sharing portion per plate)(4 sharing portion per plate)



STAY 留宿 LOCATION 地点 HOTEL 酒店 RATED 等级

2Nights 2晚 Adelaide 阿德莱德 Crowne Plaze Hotel 皇冠假日酒店  4* or similar 4* 或同级

1Night 1晚 Kangaroo Island 袋鼠岛 Aurora Ozone Hotel 新鲜空气酒店 hand-picked or similar 精选酒店或同级

2Nights 2晚 Adelaide 阿德莱德 Crowne Plaze Hotel 皇冠假日酒店  4* or similar 4* 或同级

*Premium tourist class hotels, majority with free Wi-Fi (at least in the lobby). *高等级酒店一般都设有免费无线网络连接，尤其是酒店大堂。

ACCOMMODATIONS 住宿

DAY 天 LUNCH 午餐 - 5 DINNER 晚餐 - 4

1 - MOB
机上用餐

2 Western 3 Set Course 
3道西式菜单

Western 3 Course Menu
3道西式菜单

3 German-Bavaria Pork Knuckle Menu, Hahndorf Inn
德国巴伐利亚猪手， 汉道夫餐厅

Asian Set Course, Madamn Hanoi Restaurant 
亚式套餐，河内夫人餐厅

4 Western Set Course
西式菜单

Western 2 Course Menu, Reflections Restaurant 
2道西式菜单，Reflections Restaurant 

5 Western 2 Course Menu, Star of Greece (5 Stars Beach Restaurant)
2道西式菜单, Star of Greece (五星级的海边餐馆)

Pemium Chinese Menu, Citi Zen Chinese Restaurant
升级中餐, 一品轩

6 Western 2 Course Menu
2道西式菜单

-

7 MOB
机上用餐

*Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, if closed for private events. 注释：如以上特定餐厅因私人活动关闭将以其他餐厅替代

MEAL PLAN 餐饮安排

快来聊一聊

Travel Essentials:
Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least 
six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been 
acquired.
Travel Insurance - It’s essential that you take out a comprehensive travel insurance before 
travel.

Terms & Conditions:
1.  Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2.  AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to 

unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force 
majeure.

3.  AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in 
any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make 
corrections as required.

4.  Every person participating in AVSB’s tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be 
held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or 
changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.

5.  For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevacations.
my/web/terms.php

6.  All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

West Tours - Additional Terms & Conditions:
1. Tours are conducted in English, with simple translation in Mandarin or Cantonese if 

required.
2. Triple Room - Third person shall be based on a roll-away bed. (Apply on Europe & 

Other Countries itineraries)
3. Triple Room is based on two double bed. (Apply on America itineraries, except 

Hawaii)
4. Triple Room only allowed 2 Adults and 1 Child, with a roll-away bed for child. For 3 

adults, two rooms required with one person paying the Single Supplement. (Apply on 
South Africa itineraries only, except Kenya & Morocco)

旅行必备:
护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。 

条规:
1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动，恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间，蘋果旅遊将保留更改或取消行程的权利。
3. 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并

且保留更正的权利。
4. 每位参与蘋果旅遊团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如：交通

延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等)，因而引发额外支出的问题，蘋果旅遊一概不负责，旅客
需自行负责额外的费用。

5. 详情条规，请参阅单据背页或浏览 https://www.applevacations.my/web/terms.php
6. 以上图片仅供参考，请以实物为准。 

欧美团 - 附加条规:
1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要，将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准，恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程，唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准，仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住，则须

订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程，唯肯亚与摩洛哥除外)

Updated Date: JUN 2023

For Agent Use Only:

03-2705 8228
快来聊一聊  LET’S CHATAPPLE VACATIONSAPPLE VACATIONS

HIGHLIGHTS 行程亮点

 Beerenberg Farm (Strawberry 
Picking Season: Nov - Apr)

 Cuddle a Koala Experience, 
Cleland Wildlife Park 

 Blending Bench @ d’Arenberg 
Winery, McLaren Vale 

 Seal Bay Conservation Park, 
Kangaroo Island

 Flinder Chase National Park, 
Kangaroo Island

 Softfoot Alapca Farm
 Wine Tasting at Jacob Creek
 Taste “Your Birth Year Tour”, 

Seppeltsfield Wines 

 Note: All entrance tickets of the  
  attractions listed above are included.

 贝伦伯格草莓农场 
 (摘草莓季节：11月-4月)

 环抱考拉体验，克莱兰德野生动物园 
 调制红酒体验于黛伦堡酒庄，麦克拉伦
 海豹湾保育公园，袋鼠岛
 弗林德斯蔡斯国家公园，袋鼠岛
 索夫特羊驼牧场
 于杰卡斯品美酒
 品尝 “您出生年份酿造的葡萄酒”, 沙

普酒庄 

 注释：以上所有景点已包含入门票Strawberry Picking Experience (Nov - Apr)Strawberry Picking Experience (Nov - Apr)

注释：所有酒店每日供应热早餐Note: Daily hot breakfast served in all hotels


